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KOMISIJA ZA MANDATNA VPRAŠANJA,  
VOLITVE IN IMENOVANJA 
 
Številka: 011-0010/2018 
Datum: 20. 1. 2022 
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

20. seje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, ki je bila 
v sredo, 19. januarja 2022, ob 17.00 v sejni sobi Občine Sevnica 

 
 
Prisotni člani: Božidar Groboljšek – predsednik, Janez Kukec, Tomaž Lisec, Tanja Novšak, 

Gorazd Zupanc, Franc Pipan 
 
Odsotni člani: Stanislava Žičkar  
 
Ostali prisotni:  Roman Strlekar (Občina Sevnica)  
 
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika. 
 
Sejo vodi predsednik komisije Božidar Groboljšek. Seja se prične ob 17.00. 
 
 

Ad 1 
Ugotovitev prisotnosti in potrditev dnevnega reda 

 
Predsednik ugotovi, da je na začetku seje prisotnih 6 članov, tako da je komisija sklepčna. 
Predlaga potrditev dnevnega reda. 
 
Predlagani dnevni red: 

1. Ugotovitev prisotnosti in potrditev dnevnega reda  
2. Pregled in potrditev zapisnika ter sklepov 19. seje Komisije za mandatna vprašanja, 

volitve in imenovanja, z dne 23. 11. 2021 
3. Predlog mnenja lokalne skupnosti o kandidatih za ravnatelja Osnovne šole Tržišče 
4. Razno 

 
SKLEP: 
Komisija je potrdila predlagani dnevni red 20. seje. 
 

Izid glasovanja: 6 za 0 proti (prisotnih 6). 
Sklep je sprejet. 
 

Ad 2 
Pregled in potrditev zapisnika ter sklepov 19. seje Komisije 

 
Zapisnik in sklepi so bili pregledani in nanje ni bilo pripomb. 
 
SKLEP: 
Komisija je potrdila zapisnik in sklepe 19. seje Komisije, z dne 23. 11. 2021. 
 
Izid glasovanja: 6 za 0 proti (prisotnih 6). 
Sklep je sprejet. 
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Ad 3 

Predlog mnenja lokalne skupnosti o kandidatih za ravnatelja Osnovne šole Tržišče 
 

Uvodno obrazložitev je podal Božidar Groboljšek, predsednik komisije.  
Svet Osnovne šole Tržišče je zaprosil Občinski svet Občine Sevnica za izdajo mnenja o dveh 
kandidatkah za ravnateljico šole, ki sta se prijavili na razpis in izpolnjujeta vse pogoje. 
Ravnatelja imenuje svet šole, ki si mora pred odločitvijo o izbiri kandidata za ravnatelja o vseh 
kandidatih, ki izpolnjujejo pogoje, pridobiti mnenje lokalne skupnosti. 
 
*Pri tej točki se iz razprave in odločanja zaradi sorodstvene povezave s kandidatko Matejo 
Repovž Lisec izloči Tomaž Lisec. 
 
Seje se je udeležila kandidatka Olga Vodopivec, ki jo predsednik komisije prosi za predstavitev 
programa vodenja šole. 
 
Predstavitev kandidatke Olge Vodopivec 
Kandidatka se osebno predstavi. Pove, da že 26 let dela kot profesorica razrednega pouka, 
eno leto je delala v vrtcu in tudi v srednji šoli. Ima željo po novih izkušnjah in izzivih, zato je 
opravila ravnateljski izpit. Trenutno študira ob delu na Pedagoški fakulteti za pridobitev 
certifikata za delo z otroki s posebnimi potrebami, ki jih je v šolah vse več. Objavila je dva 
članka v strokovnih revijah. Vodila je delavnice za starše, aktiv učiteljev, sodelovala pri 
nastanku novih učbenikov za 5. in 6. razred. Njena vizija je medsebojno spoštovanje, timsko 
delo, dobri odnosi in medsebojna pomoč, kar pripomore k zadovoljstvu vseh deležnikov: 
učiteljev, učencev in staršev. Na področju vzgojno-izobraževalnega dela si bo prizadevala za 
usposobljen in motiviran kader, ki se stalno izobražuje. Pomembno je tudi usposobiti kader za 
določena specifična znanja: učenje plavanja, smučanje, računalništvo. Velik poudarek bi dala 
računalniški pismenosti zaposlenih. Za nadarjene učence bi organizirala dodatne delavnice in 
obiske različnih strokovnih ustanov. Poudari pomanjkanje kadra za delo z učenci s posebnimi 
potrebami, defektologov, strokovnjakov za določena specifična znanja (npr. slabovidni otroci). 
Sama se izobražuje na tem področju in tudi temu bi dala velik poudarek. Sodelovanje s starši 
naj ne poteka samo na roditeljskih sestankih, povabila bi jih tudi, da bi se vključevali v šolo 
(npr. predavanja staršev, ki so strokovnjaki na določenem področju). Pomembno je tudi 
povezovanje z drugimi šolami v okolici, z domom za starejše, vrtci in lokalno skupnostjo. 
Predlagala bi tudi, da se v šoli predstavijo znane osebnosti iz lokalnega okolja. Glede objekta 
in opreme šole ugotavlja, da je ta nov, zato je potrebno redno vzdrževanje, posodabljanje IKT 
opreme, mogoče manjkajo še kakšna igrala za otroke, tekaška steza. Izpostavi tudi prometno 
varnost, kjer bi poskrbela za označitev nevarnih mest z dodatno signalizacijo. Ima željo po 
dodatnem izobraževanju, je motivirana in bi z zgledom vzpodbujala tudi sodelavce. 
 
Predsednik odpre razpravo. 
 
V razpravi so sodelovali: Božidar Groboljšek, Franc Pipan, Tanja Novšak. 
 
Povzetek razprave: 
Na vprašanje, kako poteka pomoč otrokom s posebnimi potrebami kandidatka pove, da najprej 
strokovnjak prepozna potrebo, izdela se program, pomoč pa izvajajo defektologi in socialni 
pedagogi pred ali po pouku. Na sestankih sodelujejo razrednik, predmetni učitelj, starši in 
defektolog, kjer se spremlja delo z otrokom. Izpostavljeno je bilo priznanje Blaža Kumerdeja, 
ki se podeljuje šolam za razvoj in uvajanju novosti v vzgojno-izobraževalnih ustanovah in ga 
je v preteklosti prejela OŠ Sava Kladnika Sevnica, za pridobitev katerega naj si prizadeva tudi 
OŠ Tržišče. 
 
Predsednik komisije se zahvali za predstavitev. Olga Vodopivec odide s seje.  
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Seje se udeležila kandidatka mag. Mateja Repovž Lisec, ki jo predsednik komisije prosi za 
predstavitev programa vodenja šole. 
 
Predstavitev kandidatke mag. Mateja Repovž Lisec 
Kandidatka se osebno predstavi, je magistrica znanosti in ima naziv svetnica. Poleg OŠ 
Tržišče je poučevala še na OŠ Mokronog in OŠ Boštanj. V zvezi s programom izpostavi, da je 
njen cilj razvijati kreativnost, kritično razmišljanje in uporabna znanja. Zavzemala bi se tudi za 
izvajanje nadstandardnih programov (šola v naravi, tekmovanja). Sama vodi mednarodni 
projekt Erasmus na področju šolskega pevskega zbora. Poudarek bi dala tudi hitremu in 
učinkovitemu odkrivanju otrok s posebnimi potrebami in tudi nadarjenih otrok. Na področju 
strokovnega kadra želi spodbujati posameznikova močna področja, bolj timsko povezovanje 
po vertikali, demokratičen odnos, sodelovalno klimo in samostojnost učiteljev. Glede 
sodelovanja s starši ugotavlja slabo udeležbo staršev na roditeljskih sestankih, zato bi 
spodbujala njihovo udeležbo tudi z organiziranjem strokovnih predavanj. Kot zelo pomembno 
izpostavi povezovanje z okoljem, inštitucijami in pozitivno komunikacijo. Pohvali dobro vodenje 
šole dosedanje ravnateljice. 
 
Predsednik odpre razpravo. 
 
V razpravi so sodelovali: Božidar Groboljšek, Janez Kukec, Franc Pipan, Tanja Novšak, 
Gorazd Zupanc. 
 
Povzetek razprave: 
Izraženo je bilo mnenje, da bi bilo manj otrok s posebnimi potrebami, če bi starši bolj in več 
časa sodelovali pri vzgoji otrok. Izpostavljen je bil pomen Jožeta Jurančiča, ki je bil učitelj na 
Telčah in je nekaj časa pri njem prebival Prežihov Voranc, zato je smiselno, da se učence 
seznani z zgodovino krajev in znanimi osebnostmi, ki so na tem območju delovale. Izpostavljen 
je pomen sodelovanja z drugimi šolami, tudi iz tujine. Pohvaljen je bil del programa, ki se 
nanaša na izboljšanje in vzpodbujanje delovne etike, pri čemer ravnatelj nima konkretnih 
vzvodov, zato bo to izvajala na prijazen in hkrati do neke mere strog način. Glede na to, da 
kandidatka vodi otroški in mladinski pevski zbor, ki sta zelo uspešna, kandidatka pove, da bo 
tudi v primeru imenovanja za ravnateljico še naprej vodila zbor. Izpostavljen je bil tudi problem 
in nezadovoljstvo glede ukrepov v času epidemije, kjer obstaja vedno del ljudi, ki tega ne 
sprejemajo, zato je delo v šolstvu v teh časih zelo zahtevno. 
 
Predsednik komisije se zahvali za predstavitev. Mateja Repovž Lisec odide s seje.  
 
 
Zaključna razprava: 
Obe predstavitvi sta bili dobri. Poudarek pri obeh je bila strokovna pomoč otrokom s posebnimi 
potrebami, kar je delno tudi problem vzgoje staršev. Mateja Repovž Lisec že dela na šoli, je 
domačinka, hkrati pa ima pridobljen naziv svetnica, kar pomeni velik dosežek na strokovnem 
področju. Obema kandidatkama se daje pozitivno mnenje, pri čemer se Mateji Repovž Lisec 
daje prednost pri imenovanju. 
 
 
Komisija soglasno sprejme  
 
SKLEP: 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga občinskemu svetu, da 
poda pozitivno mnenje o obeh kandidatkah za ravnateljico Osnovne šole Tržišče, in 
sicer: 
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- mag. Mateji Repovž Lisec, profesorici razrednega pouka, stanujoči na naslovu 
Mali Cirnik pri Šentjanžu 23a, 8297 Šentjanž, kateri daje prednost pri imenovanju, 
in 

- Olgi Vodopivec, profesorici razrednega pouka, stanujoči na naslovu Malo Črnelo 
11, 1295 Ivančna Gorica. 

 
Izid glasovanja: 5 za 0 proti (prisotnih 6, Tomaž Lisec ni glasoval). 
Sklep je sprejet. 
 

Ad 4 
Razno 

 
Ni razprave. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 18.00 uri. 
 
 
Zapisal:   
Roman Strlekar, univ. dipl. prav.    Predsednik komisije 
Višji svetovalec za pravne zadeve  Božidar Groboljšek 
 
       


